
Algemene Vergadering NVvR 9 februari 2023 

De Reehorst Ede 

Aanwezig (namens bestuur): W.M. Prokop (aftredend voorzitter), T.R. Hendriksz, H.M.E. Quarles van 

Ufford (aantredend voorzitter), D.G.M. Sanders, M. Smits, E.J. Vonken 

Aanwezige leden (afgeleid van presentielijsten): C. Beaumont, D.W.J. van Beekveld, E. de Boer, G. 

Bosma, H. Brehues (?), I. Ciggaar, A.M. van Geel, M.J. van Gils, R. de Graaf, M.E. Groote, D. Henssen, 

S.M.A. Jansen, D. Kaandorp, T. Kuipers, H.J. Lamb,  S.N.K. Mahesh, C. Meeuwis, P. Ott, A L. Peters-

Bax, C.P. Ramselaar, A. van Randen, P.A.C. van Rijn, L. Schijf, L.M. Schiphouwer, W. Setz, M.M. 

Snoeren, C.H.J. Tiethof, T. Timmers, C.M.E.S.N. Tseng, M. van ’t Veer, B. Vernhout, J. de Vries 

Aanwezig vanuit bureau NVvR:  I. Schoenmakers, J. Streekstra-van Lieshout (verslag), M. Zimmerman 

(directeur) 

Bericht van verhindering: M.C. Peterse, D.R. Rutgers  

1. Opening 
Dhr. prof. dr. W.M. (Mathias) Prokop, voorzitter, opent de vergadering via een Zoomverbinding. 
Helaas kan hij niet aanwezig zijn, omdat hij positief is getest op Corona. Het contact tussen hem en 
de aanwezigen in de zaal verloopt via Zimmerman die de laptop op de katheder bedient. 

 
2. Verslag van de Algemene Vergadering van 10 november 2022 
Het verslag wordt zonder opmerkingen vastgesteld.  

 
3. Herdenking overleden leden  
Recent zijn APC Bot, JG Ruiter, P Cohen en CJP Thijn overleden. Prokop memoreert dat Thijn ook 

enige faam heeft verworven als kunstenaar. De vier emeritusleden worden in stilte herdacht.  

4. ALGEMEEN 
4.1 Mutaties bestuur 

Voorgedragen voor benoeming worden mw. dr. A. van Randen als secretaris (in opvolging van mw. 

dr. H.M.E. Quarles van Ufford, die benoemd wordt tot voorzitter) en mw. drs. M.M. Snoeren (in 

opvolging van dhr. Dr. E.J. Vonken) met onmiddellijke ingang. Dhr. dr. J. Habets wordt voorgedragen 

om per 29 juni 2023 mw. drs. M.C. Peterse op te volgen, en dhr. drs. S.C. van Bokhoven wordt als 

opvolger van penningmeester dhr. drs. D.G.M. Sanders voorgedragen per september 2023. De 

vergadering gaat met deze voordrachten onder applaus akkoord. Prokop gebruikt de gelegenheid om 

Vonken kort toe te spreken en benoemt o.a. een zeldzame eigenschap waarover Vonken beschikt: hij 

is in staat om dossiers zowel in detail als in grote lijnen te kunnen overzien. Quarles overhandigt 

Vonken een boeket. 

4.2 Geledingen mutaties 

De wijzigingen in de samenstelling van de commissie Kwaliteitsvisitatie, de commissie Kwaliteit en de 

Commissie voor Beroepsaangelegenheden worden bij acclamatie aangenomen. 

4.3 CLUB Sandwich, 24, 25 en 26 mei 2023 

Dit betreft een unieke verbinding van het organisatiecomité Radiologendagen en de commissie 

Sandwichcursus, waar gedurende drie dagen interessante onderwerpen de revue passeren maar 

waar ook eindelijk weer een feestavond georganiseerd kan worden. Prokop hoopt dat vele NVvR-

leden van de partij zullen zijn.  

4.4 Toelating nieuwe leden 

Voorafgaand aan deze vergadering zijn geen bezwaren tegen toelating van deze nieuwe leden 

ontvangen, zodat ze welkom worden geheten.  

 

Overdracht voorzitterschap van dhr. Prof dr. W.M. Prokop naar mw. dr. H.M.E. Quarles van Ufford. 



Helaas moet de overdracht van het voorzitterschap in een wat andere vorm dan gehoopt 

plaatsvinden, doordat Prokop online aanwezig is. Vanuit de zaal spreekt Quarles hem toe. Zij 

memoreert dat een groot deel van het voorzitterschap van Prokop zich in Coronatijd heeft 

afgespeeld. Ook toen bleek het belang van meer zichtbaarheid van de radioloog, wat mede heeft 

geleid tot een belangrijk aandeel van dit aspect in de strategische visie ’21-’30, die onder leiding van 

Prokop tot stand is gekomen. Quarles wil de ingezette lijn graag voortzetten en wenst Prokop veel 

succes voor de toekomst. Het bestuur neemt bij een andere gelegenheid nog afscheid van Vonken en 

Prokop. De zaal onderstreept met applaus de woorden van Quarles. Vervolgens draagt Prokop het 

voorzitterschap over aan Quarles.  

5. Strategische visie NVvR ’21-‘30 

Quarles vertelt dat op drie thema’s wordt ingezet: Zichtbaarheid van de radioloog, Radiologie 

verlaagt de kosten in de zorg, en AI en techniek. Op elk van deze thema’s worden door adviesbureau 

De Reputatiegroep drie radiologen getraind, die als boegbeeld de kernboodschappen over radiologie 

naar buiten verwoorden. Daarnaast is een activiteitenkalender opgesteld om de communicatie 

daarover te versterken. Regelmatig zullen de ontwikkelingen en voortgang op elk van de genoemde 

thema’s hier terugkomen. 

6. Kwaliteit 

6.1 Soncos normeringsrapport v11 

Aftredend bestuurslid met portefeuille Kwaliteit, dhr. Dr. E.J. (Evert-jan) Vonken, vertelt dat er voor 

radiologie geen wijzigingen zijn ten opzichte van de vorige versie van dit lijvige document. Bij 

acclamatie stemmen de aanwezigen in met autorisatie ervan. 

6.2 Protocollen coronaire CT-scans 

De voorzitter van dit project, dhr. Prof. dr. R.P.J. Budde, is verhinderd om hier aanwezig te zijn. 

Daarom vertelt Vonken dat in dit SKMS-project de protocollen voor coronaire CT-scans, van 

voorbereiding tot verslaglegging, zijn geüniformeerd. Er is daarbij constructief samengewerkt door 

cardiologen en radiologen, en in de commentaarfase zijn dan ook veel positieve reacties ontvangen. 

De aanwezigen stemmen bij acclamatie in met het Einddocument protocollen coronaire CT-scans.  

7. Wetenschap 
7.1 Kennisagenda 
Bestuurslid met portefeuille Wetenschap, mw. prof. dr. M. Smits, vertelt dat één keer per vier jaar 
een Kennisagenda wordt opgesteld, waarin kennishiaten op het gebied van zorgevaluatie worden 
verzameld. Op deze gebieden wordt middels toekenning van subsidie het wetenschappelijk 
onderzoek gestimuleerd. Zij geeft het woord aan de voorzitter van de werkgroep Kennisagenda 
NVvR, dhr. prof. dr. H.J. Lamb. Deze vertelt dat de verzamelde kennishiaten (meer dan 300) tijdens 
een prioriteringsbijeenkomst waar alle NVvR-leden voor waren uitgenodigd, zijn teruggebracht tot 
een lijst van tien zorgevaluatie- en vijf zorginnovatie-onderwerpen. Daarin zijn alle radiologische 
aandachtsgebieden vertegenwoordigd. Een definitieve rapportage van het project volgt nog, maar 
omdat binnenkort door ZonMW een call wordt opengezet waarmee subsidie kan worden verkregen 
voor onderzoeksprojecten die op een Kennisagenda worden vermeld, wordt de onderwerpenlijst die 
Lamb aan de aanwezigen laat zien hier ter pre-autorisatie voorgelegd. De aanwezigen stemmen 
onder applaus in met de daarop vermelde onderwerpen. Smits licht kort nog de criteria toe voor 
aanstaande de ZE&GG subsidiecall en kondigt aan dat de Kennisagenda ook wordt besproken op een 
Netwerkbijeenkomst Wetenschap op 3 april. Eenieder die betrokken is bij onderzoek en wetenschap 
binnen de radiologie is daarvoor uitgenodigd.  
7.2 FMS Wetenschaps- en Innovatieprijs 2023 
Smits vertelt dat radiologie de afgelopen drie edities van deze tweejaarlijkse prijs heel succesvol is 
gebleken. Telkens waren radiologen in de top drie genomineerd en twee keer is de prijs zelfs 
gewonnen. Ook nu zijn weer goede inzendingen ontvangen, waarbij uiteindelijk is besloten om als 



NVvR het AI-onderzoek van beschikbare gecertificeerde producten in de radiologie van klinisch 
technoloog mw. drs. K. van Leeuwen i.s.m. een aantal radiologen in te dienen voor editie 2023.   
 
8. Opleiding en Onderwijs  
8.1 Start ORANGE per 1 januari 2023 
Alle aspecten van het radiologisch vakgebied komen tijdens deze vergadering aan de orde en volgens 
bestuurslid O&O, dhr. drs. T.H. Hendriksz past het nieuwe opleidingsplan ORANGE hier naadloos in. 
Vooral dankzij mw. dr. L. Peters-Bax, aanwezig in de zaal, is dit omvangrijke project tot stand 
gekomen. Het recente webinar waarin de vernieuwingen in ORANGE ten opzichte van het vorige 
opleidingsplan Corona zijn toegelicht, is in Vrest nog terug te kijken.  
8.2 Uit de opleidersvergadering 31 januari 2023 
Diverse onderwerpen uit het jaarlijkse overleg voor betrokkenen bij de opleiding radiologie worden 
hier kort door Hendriksz nog toegelicht. Als eerste noemt Hendriksz het instroomadvies van het 
Capaciteitsorgaan. NVvR is niet ontevreden met het advies om 63 aios per jaar op te leiden, maar 
heeft toch in een gesprek met het Capaciteitsorgaan erop aangedrongen om in de toekomst dit getal 
beter te onderbouwen met meer aandacht voor de radiologische groei en potentie voor 
kostenverlaging van de zorg. Hendriksz vervolgt met het NZa-kostenonderzoek medische 
vervolgopleidingen. Dit loopt, o.a. door onduidelijkheid over de vragenlijsten, al enige jaren en nog 
steeds zijn de precieze opleidingskosten per specialisme onbekend. Vooralsnog zal in 2024 de huidige 
vergoeding voor medisch specialistische vervolgopleidingen worden gehandhaafd.  
Daarnaast zijn tijdens de opleidersvergadering de resultaten uit de enquête van de juniorsectie 
gepresenteerd. Nog steeds is er weinig echte werkeloosheid onder jonge radiologen, maar er blijft 
wel een gebrek aan permanente posities. Zorgen bestaan over jonge klaren, die niet altijd in de 
gelegenheid worden gesteld om hun nucleaire vaardigheden in praktijk uit te oefenen. Paradoxaal 
bleek uit de enquête ook dat het aanbod aan fellowships sterk toegenomen is, terwijl de animo voor 
het volgen ervan is afgenomen. Ten slotte meldt Hendriksz dat twee jonge klare radiologen zijn 
afgevaardigd in het landelijke Jonge klaren netwerk, dat in FMS-verband probeert de 
arbeidsmarktproblematiek aan te pakken.  
 
9. Overig 
Quarles vertelt dat NVMBR, de beroepsvereniging voor radiologisch laboranten, in wat rustiger 

vaarwater terecht is gekomen nadat de vereniging het afgelopen jaar in financiële moeilijkheden was 

gekomen. Vanuit NVMBR kwam een tegenbeweging op gang toen een commerciële partij de 

vereniging wilde overnemen. Er is nu een doorstart gemaakt, maar de lage organisatiegraad van 

NVMBR maakt dat de vereniging nog niet toekomstbestendig is. Quarles roept radiologen op een 

lidmaatschap van NVMBR onder laboranten op de afdeling te stimuleren.  

10. Rondvraag 

Vanuit de zaal zijn geen vragen. Het boeket dat voor Prokop was bedoeld, wordt door Quarles van 

harte en onder applaus aan Peters-Bax overhandigd.  

11. Sluiting 

Quarles dankt eenieder voor de aanwezigheid en sluit de vergadering om 18.30 uur.  

 


